



CYBERARK AUTHORIZATION LETTER

17 of September 2018

CyberArk Software Ltd., an Israeli corporation located at 9 Hapsagot St. Park Ofer B, Petach-Tikva, 4951040 Israel (hereinafter "**CyberArk**"), hereby confirms that as of the date of this letter **«Softprom.Com» LLC**, located at the address: 73 Volokolamskoye Sh., fl. 4, p. I, com. 112-113, of. 445, zip code 125424, Moscow, Russia (hereinafter **«Softprom»**), is an authorized partner of CyberArk in the Russian Federation and may provide CyberArk software, services and maintenance certificates to customers in the Russian Federation subject to the terms and conditions of the Distributor agreement entered into between the parties.

This letter is made in the English language. The Russian version is only for convenience of reference, and the English version will prevail in the event of any discrepancy with the Russian version.

Sincerely,

DocuSigned by:

A handwritten signature in black ink that reads 'Shimi Chen (Ohayon)'. The signature is written in a cursive style.

4AAF4DB9B7FF4CC...

Shimi Chen (Ohayon), VP Finance

CyberArk Software Ltd.

CYBER-ARK АВТОРИЗАЦИОННОЕ ПИСЬМО

Авторизационное письмо

17 сентября 2018 г.

CyberArk Software Ltd., Израильская корпорация, находящаяся по адресу: ул. Хапсагот 9, парк Ofer B, POB 3143, Петах-Тиква, 4951040 Израиль (далее **«Cyber-Ark»**), подтверждает на дату настоящего письма, что **ООО «Софтпром.Ком»**, находящееся по адресу: 125424, Москва г., Волоколамское ш., дом № 73, эт. 4, пом. I, ком. 112-113, оф.445 (далее **«Софтпром»**), является авторизованным партнером компании CyberArk в Российской Федерации и может предоставлять программное обеспечение CyberArk, услуги и сертификаты технической поддержки клиентам в Российской Федерации, в соответствии с условиями Дистрибьюторского соглашения, заключенного между сторонами.

Это письмо составлено на английском языке. Русская версия предназначена только для удобства, и английская версия будет преобладать в случае любого несоответствия с русской версией.

CyberArk Software Ltd.| 9 Hapsagot St. Park Ofer 2, POB 3143, Petach-Tikva, 4951041 Israel |
☎ +972-3-918-0000 | 📠 +972-3-924-0111 | www.cyberark.com